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  Відкрилося духовне царство!
Старший пастор доктор Джерок Лі чітко показав духовне 

царство у своїх докладних посланнях: «Небеса», «Пекло», 
«Лекції по Книзі Буття» і «Лекції по Книзі Об’явлення», а також 

через веселки, світло ранкової зорі, бабок, що спускалися зверху, а 
також розділення духу. 
Особливо у 2017 році його могутня молитва звільнила одержимих 

людей від злих духів. Побачивши такі справи, члени церкви зрозуміли, 
яким чином диявол спокушає людей грішити, дає їм хвороби і 
випробування, і зрештою веде їх у пекло. То був ще один шанс для 
відродження членів церкви, щоб вони знову жили щасливим життям. 
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  Глядачі ВХМ заснували церкви-філії!
Незліченна кількість людей відчули зміни через програми-

проповіді доктора Лі і отримали зцілення завдяки його молитві 
про хворих через ВХМ (Всесвітню християнську мережу). А 

також завдяки його молитві про хворих багато людей зцілилося. У 2017 
році було отримано великий плід через теле-та радіо-служіння ВХМ.
Люди у всьому світі слухали проповіді доктора Лі і отримали зцілення 

не лише через програми телебачення, але через канал Ютьюб та багато 
служінь у соціальних мережах. Глядачі з Молдови, Франції, Швейцарії 
і Тайваню почали збиратися разом на церковні служіння у власних 
домівках, а пізніше заснували церкви-філії, оскільки кількість людей 
збільшилася. 
Доктор  Лі  приготувався  до  теле -та 

радіо -служіння, знаючи, що це стане 
ефективним засобом для поширення 
Євангелія святості в останні часи. З часом 
він відкрив ВХМ, яка транслює передачі у 
близько 170 країнах світу. 
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«Слава і подяка Богові за те, 
що благословив Манмін силою відновлення!»

12 найцікавіших історій Манмін у 2017 році 

25 грудня 2017 року об 11 ранку Центральна Церква Манмін провела 
Різдвяне богослужіння. Щоб відсвяткувати цей день разом, до церкви 
приїхали більше 400 пасторів і віруючих з 22 країн світу, у тому числі 
США, Бельгії, Непалу і Колумбії. Старший пастор доктор Джерок Лі 
проповідував на тему «Благословення», засновуючись на Посланні до 
римлян 13:10. Він спонукав присутніх пам’ятати про особливу любов Бога, 
що прощає, і чекання, дане їм з 2010 року, щоб взяти участь у виконанні 
Божого провидіння разом з Господом і пастором. 
Напередодні Різдва, 24 грудня, після недільного вечірнього богослужіння 

відбулася Різдвяна вистава, підготована Комітетом виконавчих видів 
мистецтв, яка називалася «Вітання з Днем народження Господа!» Вистава 
була у сучасному стилі, де були представлені різноманітні номери у 
живому виконанні у супроводі відео сюжетів, вражаючого освітлення, 
прекрасної музики і танців. Відео-сюжетна лінія була поліпшена новими 
піснями Прославляння Манмін: «Народження Господа», «Велика 

таємниця», «Шлях спасіння», «Сила любові» і «25 грудня». Виконавці з 
пристрастю і захопленням співали, танцювали і грали на сцені. Все це 
допомагало присутнім емоційно перебувати на одній хвилі. 

Різдвяна вистава і святкове 
богослужіння 2017
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 
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«Як побачив Ісус матір та учня, що стояв тут, якого любив, то каже до матері: Оце, 
жоно, твій син! Потім каже до учня: Оце мати твоя! І з тієї години той учень узяв її до себе» 

(Євангеліє від Івана 19:26-27).

Останні сім слів Ісуса на хресті (2)

Невдовзі  перед  тим ,  як  Ісус , 
зробив останній подих на хресті, 
Він, зібравши всі сили, промовив 
останні слова. Вони відомі нам 
як «Останні сім слів на хресті». 
Продовжуючи розповідь, сьогодні 
ми  ро з гл янемо  т р е т є  слово , 
промовлене Ним на хресті. 

 
1. «Оце, жоно, твій син!»
В  Євангелі ї  від  Івана  19 :26 

напис ано :  «Як  побачив  І сус 
мат ір  т а  учня ,  що  стояв  тут, 
якого любив, то каже до матері: 
Оце, жоно, твій син!» Тут фраза 
«твій син» означає «учня, якого 
любив Ісус», Івана. Ісус просить 
діву Марію вважати Івана своїм 
сином. 
Тоді  чому  Ісус  сказав:  «Оце , 

жоно ,  тв ій  син ! » ?  Тут  треба 
уважно поставитися до того, що 
Ісус назвав діву Марію «жоно». 
В Біблії ніде не написано про те, 
що Ісус коли-небудь називав діву 
Марію Своєю «матір’ю». 
Слово  «матір» в  «Євангелі ї 

в ід  І вана»  було  використано 
з  позиції  автора ,  Івана ,  але  не 
Ісуса .  У  2 главі  Євангелія  від 
Івана розповідається про те, як 
Ісус перетворив воду на вино, і 
тут знову Він називає діву Марію 
«жоно». Тому що діва Марія не 
могла  бути  матір ’ю  Ісуса .  Чи 
могла діва Марія бути матір’ю 
Ісуса, Котрий був Богові рівний 

(Послання  до  филип’ян  2:6), а 
також є Богом-Сином, одним із 
Бога-Трійці?
Бог  є  вічний  і  безсмертний , 

«Я  ТОЙ ,  ЩО  Є» (Книга  Вихід 
3:14); Його ніхто не народжував 
і не створював. Тому Ісус, Який 
був  «в  Божій  подобі»,  не  міг 
називати  діву  Марію ,  просте 
с т вор і нн я ,  «мат і р ’ю» .  Кр ім 
того, діва Марія не могла бути 
матір’ю Ісуса навіть з біологічної 
точки зору. Зачаття відбувається 
завдяки поєднанню сперматозоїда 
і  яйцеклітини .  Однак  Ісус  був 
зачатий  за  допомогою  Святого 
Духа. 
Я кщо  д и т и н а  н а р од и л а с я 

внаслідок штучного запліднення, 
чи  буде  «матір ’ю» тій  дитині 
ж і н к а ,  я к а  н а р о д и л а  ц ю 
дитину? Якщо  дитина  певний 
час  провела  в  інкубатор і ,  чи 
може  вона  називати  інкубатор 
с во єю  «мат і р ’ю» ?  Так  с амо 
І су с  не  на зива в  д і ву  Мар ію 
Своєю  «матір ’ю» лише  тому, 
що  В і н  п е р е бу в а в  у  ї ї  л он і 
п е р ед  н а р одженн ям .  Бо го в і 
не  сподобалося  би ,  якби  люди 
д у м а л и  п р о  д і в у  М а р і ю  і 
ставилися  до  неї  як  до  матері 
Ісуса і поклонялися їй як ідолу. 
Як Бог говорить у Книзі Вихід 

20:3-4: «Хай не буде тобі інших 
богів передо Мною! Не роби собі 
різьби і всякої подоби…», ми не 
повинні  робити ,  служити ,  або 
поклонятися ідолам будь-якого 
походження. 
Наступні  слова  Ісуса :  «Оце , 

жоно ,  твій  син!» повинні  були 
утішити діву Марію. Бачачи на 
власні  очі ,  як  ї ї  коханий  Ісус 
терпить невимовні страждання, 
д і ва  Мар і я  т а кож  в і дчува л а 
щемливий біль і смуток. Завжди 
у в ажний  І с у с  п ам ’ я т а в  пр о 
д іву  Марію  нав іть  в  о станн і 
хвилини Свого життя і наказав їй 
покладатися на Його учня Івана 
як на власного сина. 

2. «Оце мати твоя!» 
В Євангелії від Івана 19:27 ми 

читаємо: «Потім каже до учня: 
Оце мати твоя! І з тієї години той 

учень узяв її до себе». Відтоді в 
Біблії розповідається про те, що 
Іван забрав діву Марію у свій дім 
і служив їй як своїй матері. Після 
того ,  як  діва  Марія  народила 
Ісуса, вона народила ще дітей від 
свого  чоловіка  Йосипа .  Однак 
Ісус не попросив дітей Марії та 
Йосипа  піклуватися  про  неї ,  а 
доручив це Своєму учневі Івану. 
Що  м и  п о в и н н і  з  ц ь о г о 

з р о з у м і т и ?  У  По с л а н н і  д о 
филип’ян 3:20 написано: «Життя 
ж наше на небесах, звідки ждемо 
й  Спаси т ел я ,  Го спода  І су с а 
Христа». Діти Божі, які отримали 
спасіння, належать небесам. Божі 
діти, які прийняли Господа і чиї 
імена  записані  у  книзі  життя , 
утворюють  духовну  сім’ю ,  яка 
служить Богові як їхньому Отцю.
Б о г  –  ц е  дж е р е л о  жи т т я . 

Незважаючи на те, що кожен з нас 
народився від своїх біологічних 
батьків, батьківські сперматозоїд 
і яйцеклітина були дані Богом. 
Якщо прослідкувати наш родовід, 
ми  дізнаємося ,  що  прабатько 
всього людства Адам також пішов 
від Бога. Бог особисто створив 
т іло  Адама  і  вдихнув  у  його 
ніздрі подих життя, отже, наше 
життя  – від  Бога .  Навіть  коли 
чоловік  і  жінка  одружуються , 
вони  не  можуть  зачати  і нше 
життя без дозволу Бога, тому що 
влада давати дух зачатій дитині 
також належить Богові. 
Оскільки  наука  і  технологі ї 

розвинулися до безпрецедентного 
рівня, чиниться суперечка щодо 
клонування  людей ,  але  жодна 
людина не може створити власний 
дух .  Люди  можуть  відтворити 
тіло, але оскільки відтворене тіло 
не матиме духу, воно нічим не 
відрізнятиметься від тварини і до 
неї не можна буде ставитися як 
до людини. Крім того, стать, риси 
характеру,  зовнішність  та  інші 
ознаки зачатої дитини також не 
залежать від батьків. 
Неспростовний  факт  у  тому, 

що Бог сам керує життям всього 
людс т ва .  Лише  Бо г  д а є  дух 
людин і  і  лише  Він  управляє 
життям, смертю, прокляттями і 

благословеннями  людей .  І  цей 
Бог – наш духовний Батько. Якщо 
люди  живуть  згідно  мирських 
бажань, не віруючи у Нього, такі 
люди не можуть називати Бога 
«Отче !»  (Євангеліє  від  Івана 
8:44). 
Тому навіть якщо ми пов’язані 

з кимось родинними зв’язками 
у  цьому  св і т і ,  ми  не  будемо 
жити вічно на небесах з ними, 
якщо вони не вірять в Господа. 
Навіть  Ісус  нагадував  нам  про 
це в Євангелії від Матвія 12:50: 
«Бо хто волю Мого Отця, що на 
небі, чинитиме, той Мені брат, 
і сестра, і мати!» Він вчив нас 
про те, якою має бути справжня, 
духовна родина.
Ми  п о в и н н і  люби т и  с в ою 

п л о т с ь к у  р о д и н у ,  п о в и н н і 
служити їй, але це повинна бути 
духовна любов, яка правильніша 
з точки зору Бога. Істинна любов 
полягає не в тому, щоб коритися і 
любити сім’ю, яка ганьбить Бога 
і ходить шляхами, які ненавидить 
Бог. 
Припустимо ,  тілесні  батьки , 

брати  і  сестри  сказали  своєму 
родичу:  «Не  ходи  до  церкви», 
або «Зроби зі мною цей злочин». 
Якщо  людина  підтримає  їх ,  це 
не  буде  шляхом  любов і ,  але 
шляхом смерті. Тому, оскільки ми 
повинні любити своїх тілесних 
батьків, братів і сестер і служити 
їм, ми повинні це робити в межах 
істини. Крім того, якщо ми дійсно 
любимо свою родину, ми спершу 
повинні проповідувати Євангеліє 
їм і вести їх на небеса.

Любі брати і сестри у Христі! 
Третє слово, промовлене Ісусом 
під час розп’яття, показує любов 
Ісуса ,  який  потурбувався  про 
те ,  щоб  заспокоїти  Марію ,  що 
плакала .  Наш  Господь  також 
говорить  нам ,  що  всі  брати  і 
с е с т ри  в  Го спод і  –  це  наша 
справжня сім’я. В ім’я Господа 
нашого  я  молюся  про  те ,  щоб 
ви  ще  ясніше  зрозуміли  серце 
Господа, більше любили Бога і 
ділилися одне з одним духовною 
любов’ю в Господі. 

Старший пастор доктор Джерок Лі
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  Хрещення вогнем Святого Духу запалило серця  
  людей на особливих Молитовних зборах Даниїла!
У лютому 2017 року хрещення вогнем Святого Духу вилилося на 

присутніх, перших у цьому році особливих Молитовних зборів Даниїла, 
щ о проводилися двома сесіями протягом 42 днів. Всі люди, які об’єдналися по 
всьому світові завдяки ВХМ разом з членами церкви, отримали благодать щиро 
покаятися, зцілення і фінансові благословення. Такі бажання людей, як знайти 
роботу або просунутися по службі, здійснилися, їхня гріховна природа згоріла, а 
рамки думок зруйнувалися. 
У жовтні відбулися другі спеціальні Молитовні збори Даниїла на тему «Плід сили 

пастора». Вони щиро молилися про те, щоб змінитися, покладаючись на любов 
пастора і правду, якою він їх наповнив. Двоє особливих зборів прискорили потік 
повного духу і знову дали їм шанс скористатися перевагою – пливти за течією. 
Молитовні збори Даниїла проходять щовечора (у п’ятницю служіння проходить 

цілу ніч), їх проводить президент Молитовного центру Манмін Бокнім Лі. Також 
двічі на рік проводяться по дві сесії особливих 
Молитовних зборів Даниїла. 

  Під час літнього виїзного семінару  
 Манмін температура була врегульована!
З 7 по 10 серпня відбулася справа з контролю над температурою 

під час проведення Літнього виїзного семінару Манмін 2017, що 
проходив на курорті Тогюсан, Мужду.

Вийшло термінове попередження про період аномально теплої погоди, 
однак температура у місцевості, де проходив виїзний семінар зберігалася 
на рівні 25-26 градусів Цельсія. Це проголосив доктор Лі під час недільного 
богослужіння 6 серпня. Він сказав, що температура буде контролюватися за 
допомогою вітрів, дощу і хмар і триматиметься на рівні 25-26 градусів Цельсія. 
Церква Манмін у Монголії і Церква Манмін у Чіан Рай, Таїланд також 

відчули таку ж температуру, коли долучилися до виїзного семінару через 
онлайн трансляцію ВХМ. В Індії, члени Церкви Манмін Мадурай також були 
свідками зміни температури, що знизилася з 32 до 26 градусів. Члени Церкви 
Манмін Кіншаса у Демократичній Республіці Конго долучилися до семінару 
через запис програми. Коли вони дивилися Поклоніння і прославляння біля 
багаття табору, температура знизилася з 30-33 до 25 
градусів! Всі ці події супроводжували основну подію, коли 
температура у місці проведення семінару підтримувалася 
на оптимальному рівні під час проведення церковних 
заходів.

  Через книжки доктора Лі люди отримали
 більше благодаті! 
Книжки доктора Лі дозволили читачам поміркувати про те, що 

таке істинна любов, і додали їм Божої благодаті. 
У квітні 2017 року була видана книжка «Сльози». У книжці зібрані сповіді 

віруючих, які змінилися, коли зрозуміли, яке значення мають сльози, пролиті 
Богом, Господом і пастором і відчули любов. Книжка стала бестселером 
тижня і місяця серед християнських книжок протягом шести тижнів і глибоко 
зворушила серця читачів. 
У грудні побачила світ ще одна книжка серії біблійних героїв «Я пошлю до 

тебе Іллю», а також інші книжки: «Авраам – Божий друг», «Яків, якого Я 
обрав, нащадок Авраама – Божого 
друга», а також «Йосип, перехід до 
Божого Заповіту», які всі добре 
продалися і стали бестселерами серед 
інших християнських книжок. Ці книжки 
принесли духовне пробудження і ще 
більше благодаті для віруючих. 
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  Божа любов переливалася через край на  
«Небесному святковому обіді»!
У травні 2017 року доктор Лі запросив віруючих, які досягли 

серця духу і повного духу, у свій гірський молитовний будиночок, 
запросив людей, які дуже старалися і досягли успіхів у тому, щоб стати 
схожими на Господа. Він дбайливо приготувався до прийому гостей, щоб 
допомогти їм відчути щастя перебування на небесах, отримати утіху від Бога 
і зміцнитися, щоб працювати ще відданіше і мати більше надії потрапити до 
Нового Єрусалиму. 
Особливим чином, святковий обід, що відбувся у 2017 році, мав дуже 

велике значення, на ньому відчувалася особлива присутність Бога (Книга 
Вихід 16:10; 33:11; Книга Числа 12:8). Не лише запрошені, але й інші члени 
церкви в Кореї та за її межами зібралися і провели богослужіння. Побачивши 
їхнє палке бажання, Бог благословив їх зціленнями і відповідями. 

  Про те, як стати сильними працівниками, 
говорилося на Конференції лідерів! 
У липні 2017 року відбулася Конференція лідерів на тему 

«Сила», заснована на Євангелії від Івана 14:12. У ній взяли участь 
люди з 21 країн світу. Доктор Лі проповідував про значення сили, первинного 
серця Бога, втіленого в силі, а також про силу, яка змінює серця людей. 
Слухачі дізналися, що сила – це праведність і любов Бога, Який бажає 

спасти всіх людей по всьому світу. Крім того, вони відчули необхідність у силі 
для того, щоб зібрати рясний плід зрощення людства у світі, повному гріха в 
останні часи. Вони вирішили стати працівниками, які мають силу. 
З 2011 року Конференція лідерів проводилася щорічно для віруючих, щоб 

вони добре пливли на потоці духу і повного духу. 

7
8

  Ураган Ірма ослаб і вщух завдяки молитві   
 доктора Лі!
У вересні 2017 року надпотужний ураган під назвою «Ірма» 

був помічений над Атлантичним океаном і навів паніку на жителів 
США. Пастори США відіслали доктору Лі молитовні прохання, щоб 

передчасно запобігти великим збиткам. Після молитви Ірма змінив курс, 
швидко ослабнув і зрештою вщух. Тож люди змогли уникнути катастрофічних 
збитків. Про цю дивовижну справу Бога написали у «Вашингтон пост» – одній 
з провідних американських щоденних газет. Стаття називалась: «Ураган Ірма 
вщух після молитви корейського пастора доктора Джерок Лі». 
І навіть ще до того завдяки його молитві багато тайфунів, такі як Метью, 

Джоаквін, Айрін і Густав, змінили свій курс і зупинилися. Люди також були 
захищені його молитвою під час найбільших землетрусів і лісових пожеж. 
Лагідний дощ починав іти під час сильної посухи, величезні зливи вщухали 
під час повені. Люди відчули Божий захист від катастроф, що не піддаються 
їхньому контролю. 

▼ Муджу, провінція Джеонбук, де 
проводився виїзний семінар, оминула 
хвиля підвищення температури, тож 
його не було на мапі попереджень.
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ВМХЛ Урім букс

  Комітет виконавчих видів мистецтв  
 показав на сцені красу небес! 
Доктору Лі було шкода цього покоління, тому що навіть 

прославляння Бога стало мирським, тож він намагався зробити 
так, щоб прославляння Бога у церкві було приємним Богові. У відповідь 
на його бажання серця Бог Сам у 2009 році почав давати пісні. Дані Богом 
пісні, відомі як «Прославляння Манмін» використовувалися під час церковних 
заходів і вистав. Вони наповнили серця членів церкви Божою любов’ю і 
надією на небеса. За допомогою прославляння Манмін Комітет виконавчих 
видів мистецтв показав визначні вистави по всьому світу, поклавши початок 
християнській культурі в усьому світі. 
У квітні 2017 року виконавці показали жертву Господа і любов у 

Пасхальному мюзиклі «Сльози Господа». Вистава глибоко зворушила 
слухачів і отримала високу 
оцінку багатьох людей. 
У жовтні під час 35-ї річниці 

з а с н у в а н н я  ц е р к в и  бул а 
представлена вистава, де був 
показаний небесний святковий 
об ід  у  Новому  Єрусалим і . 
Виконавці танцювали вальс, 
зображали небесні водні види 
спорту і показали багато номерів, 
а також відео-презентацію.
У грудні відбулася різдвяна 

вистава у жанрі водевілю. В ній 
було зображено життя Господа, 
Його любов хреста і семирічна 
жертва  пас тора .  Вис тава 
називалася  «Народження 
Господа». Всі глядачі отримали 
велику благодать через виставу. 

  Закордонні гості постійно відвідували  
 Манмін, щоб стати свідками сили! 
Церкву відвідали знамениті гості, які працюють у різних 

галузях і які дізналися про служіння Манмін і палко бажали 
відчути могутні справи з перших рук. 

У липні 2017 року пастори і віруючі з 21 країни світу взяли участь у 
Конференції лідерів, а у серпні близько 1 100 людей, у тому числі багато 
єпископів з 37 країн взяли участь у Літньому виїзному семінарі. 
У жовтні гості з 23 країн світу, у тому числі США, Німеччини, Ізраїля, 

Латвії та Аргентини відвідали церкву, щоб відсвяткувати 35-ту річницю. 
Під час цього візиту вони відчули могутні справи зцілення від хвороб, 
виконання своїх щирих бажань, а також відчули духовне царство. 
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У  Книз і  Ді ї  19:11-12 написано:  «І  Бог  чуда  чинив 
надзвичайні руками Павловими, так що навіть хустки й 

пояси з його тіла приносили хворим, і хвороби їх кидали, і 
духи лукаві виходили з них». Так само сила Бога проявилася через 
хустку, над якою помолився доктор Лі. Лише у 2017 році збори 
зцілення з хусткою відбулися в Ізраїлі, США, Німеччині, Франції, 
Молдові, Україні, Латвії, Кенії, Монголії, Таїланді, Пакистані та Єгипті. 

Коли пастори або лідери молилися про хворих з хусткою, над 
якою помолився доктор Лі, люди зцілялися від багатьох хвороб: 
СНІДу, хвороби Паркінсона; поганого зору і слуху; деякі люди 
звільнилися від одержимості демонами, а бажання серця інших 
людей здійснилися. Вогняні справи Святого Духа поширили Боже 
Царство. Зокрема у 2017 році ці справи були явлені ще швидше і ще 
з більшою силою. 

  Більші і швидші справи зцілення і відповідей проявилися за допомогою хустки!
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 Лікарі ВМХЛ надали докази божественного 
зцілення, засновуючись на медичних фактах! 
У 2004 році була заснована Всесвітня мережа християн-лікарів 

(ВМХЛ), ціллю якої стало пробудження освічених людей в останні 
часи. Під іменем Міжнародної конференції ВМХЛ збираються лікарі і медичні 
фахівці з усього світу і представляють випадки божественного зцілення, 
засновуючись на доказах у вигляді медичних фактів. 
У жовтні 2017 року 14-та Міжнародна конференція пройшла в Росії, на якій 

зібралося близько 400 лікарів і фахівців в області медицини з 13 різних країн. 
Більшість з представлених випадків були ті, що сталися завдяки молитві 
доктора Лі. Вони також дізналися про духовний закон, який стосується 
божественного зцілення, прослухавши спеціальну лекцію «Причина хвороб», 
що була заснована на книзі доктора Лі «Бог – Лікар». Відео-презентація «Ноїв 
потоп», заснована на лекціях доктора Лі по Книзі Буття також привернули до 
себе велику увагу. Всі вони були горді тим, що долучилися до служіння ВМХЛ. 
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